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Kretsstyremøte 

Møte nr: 10/2023-2025  
Dato Tirsdag 29. oktober 2024  
Sted Teams klokka 20.00  
Invitert   
 Thomas E. Darell kretsleder 
 Roger Finjord styremedlem/leder LK 
 Jeanette Emdal styremedlem/leder AK 
 Merete J. Haugsnes styremedlem 
 Jarle Olsen styremedlem 
 Ane Sofie Mikkelsen styremedlem 
 May Britt Harila varamedlem 
Fra adm. Jonas Karlsbakk Adm.sjef Finnmark 
 Vegard Øie 

 
SKU Finnmark 

Ikke møtt Tony Pedersen Varamedlem 
   

 
Saksliste 
S-sak 69/2023-25:  Info fra kretsleder, LK, AK (Thomas, Roger, Jeanette) 
S-sak 70/2023-25:  Info fra administrasjon og økonomistatus (Jonas) 
S-sak 71/2023-25:  Presentasjon av vår nye skiklubbutvikler for  

Troms og Finnmark, Vegard Øie 
S-sak 72/2023-25 Team Elon Nord-Norge kretsavtale 
S-sak 73/2023-25 Forslag kriterier, Hederspris Finnmark skikrets 
S-sak 74/2023-25:  Planlegging Høstmøtet 

• Fellesmøtet: Thomas og Jonas 
• LK-møtet: Roger 
• AK-møtet: Jeanette 

S-sak 75/2023-25: Skiforbundet Vil! Strategi 2024-2028.  
Hva betyr det for Finnmark skikrets? 
Se hele dokumentet her:  
https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/vedlegg-6-
strategi-2024-2028.pdf 

S-sak 76/2023-25:  Eventuelt og neste møte 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/vedlegg-6-strategi-2024-2028.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/vedlegg-6-strategi-2024-2028.pdf
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S-sak 69/2023-25:  Info fra kretsleder, LK, AK (Thomas, Roger, Jeanette) 

Presentasjonsrunde for skiklubbutvikleren 
Kretsleder Darell 
Fagmøter på gren-nivå er gjennomført og mye arbeid rundt arbeidet til 
organisasjonsutvalget. Ny prosess som skiforbundet har vært gjennom tidligere.  
 
LK-leder 
Roger har møte på torsdag. Jobber med kretslue i rosa farge. Skal presenteres til 
Saariselkä. 50 utøvere og 15 foreldre påmeldt. Blir rundt 70 på kretssamlingen, pluss 
miljøsamlingen. Legger kabalen for de nasjonale renn. Stor interesse for å være med 
som støttespillere til Nasjonale Renn.  
Barents Winter games i Alta i mars. Krasjer med NM del to og det blir en kabalø som 
skal gå opp med deltakere.  
 
Terminlista er ute. God samling i Kirkenes og godt samhold og trykk. Tar 
utgangspunkt i det vi har. Nordnorsk skilinje i Nordreisa har kun elever fra Finnmark i  
førsteklasse. Har kommet krav om minimum 12 søkere. Nordnorsk skilinje trues av at 
det er få utøvere.  
 
AK-leder 
Deltok på høstmøtet til Alpint. Lisensen var diskutert. Blir reinnført grunnlisens fra 
neste år. Barnetrener alpint skal rulles ut nå. Barmarkssamling ble kansellert, Levi i 
desember blir første treff.  
 
S-sak 70/2023-25:  Info fra administrasjon og økonomistatus (Jonas) 

 
Informerte om Telenors Bruk Hue kampanje. Har vært mye administrering av 
Saariselkä-samlingen. 
 
Viktig nå fremover å få registrert inn alle renn i isonen og gjøre klar terminlista,  
 
Skilisenser. Usikker på hvor kjent det er med lisensfondet og mulighetene for å søke 
på dette. Er vel ikke noe som skiforbundet har løftet så veldig høyt opp på 
markedsføringslista.  
 
Viktig for klubbene å vite at det er der og vil gjerne ha tilbakemeldinger fra klubbene 
om det er et behov. Vil ta litt om dette på høstmøtet.  
 
Arne Baumann går av som generalsekretær i skiforbundet 1. desember.  
 
I disse dager holder vi på å skal lansere skisprell og telenorkarusellen for kommende 
sesong, der jeg er ganske involvert i informasjonsarbeidet.  
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Økonomien vår er grei.  
 
I tillegg skal jeg fortsatt rapportere på søknaden fra samfunnsløftet og på 
skiklubbutvikler-søknaden, og der får vi inn rundt 100.000 kroner. Oppå dette 
forventer jeg å få 180.000 i momskompensasjon i desember.  
 
Admsjef vil ha et revidert budsjett for 2025 klart til neste styremøte før jul som vi kan 
se på.  
 
  
S-sak 71/2023-25:  Presentasjon av vår nye skiklubbutvikler for  

Troms og Finnmark, Vegard Øie 
Fersk i nord. Var med å arrangere world cup randonee i Tromsø. Har vært på 
landslaget i rondonee i flere år. Oppvokst på Hedmarken. Blir varm i trøya med alpint. 
Har gjennom utdannelse hatt diverse skikurs. Grave i det som Espen har holdt på 
med i to år.  
 
S-sak 72/2023-25 Team Elon Nord-Norge kretsavtale 

Eies av de tre nordligste skikretsene. Ny kretsavtale er signert, der viktigste endring er 
at et eventuelt underskudd skal deles på de tre kretsene.  
 
Per Oskar  
Har hatt utfordringer med økonomi. Økte kostander og lavere støtte. Sparebank1 NN 
er inne og dekker betydelige deler av budsjettet. Har økt egenandelen for å få 
budsjettet til å gå opp.  
 
Blir en liten tropp til Beitostølen, og noen til NC på Lillehammer. Tre skirenn i 2024, 
før det fortsetter etter nyttår.  
 
S-sak 73/2023-25 Forslag kriterier, Hederspris Finnmark skikrets 

Dette blir tatt opp til våren og gjennomført vedtatt der.  
 
S-sak 74/2023-25:  Planlegging Høstmøtet 

• Fellesmøtet: Thomas og Jonas 
• LK-møtet: Roger 
• AK-møtet: Jeanette 

Fellesdel med Thomas, Vegard, Jonas på 30 minutter.  
 
àRoger. Gjennomgang av Saariselkä, team Finnmark status, gjennomgang på 
Nasjonale Renn oppmøtested.  
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à Jeanette, planlegging og gjennomføring av Levi.  
Organisering av renn 
Rekruttering 
Implementering av barnetrener-kurset.  
 
S-sak 75/2023-25: Hva betyr det for Finnmark skikrets?  
Se hele dokumentet her: 
https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/ve
dlegg-6-strategi-2024-2028.pdf 
Denne saken tas opp igjen på neste møte. 
 
S-sak 76/2023-25: Neste møte og eventuelt 
Neste møte holdes på Teams, mandag 2. desember 20.00.  
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